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ZASTUPITELSTVO    

OBCE DUBENEC 

 

 

 

 
2. 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ 
 

Zastupitelstva obce Dubenec    
konaného dne 16.11.2022 

 
Pan starosta zahájil jednání zastupitelstva obce Dubenec v 19:02 hodin. Přítomni byli 
členové ZO: Jaroslav Huňat, Renata Derdová, Irena Hlavová, Petr Krejčí, Radomír Joneš 
Luboš Lesák, Bohumil Tomášek, Ondřej Janeček a Petr Čtvrtečka. Zastupitelka Veronika 
Bašová byla z jednání omluvena. 

1. Schválení programu 
Pan starosta uvítal přítomné zastupitele, konstatoval, že je zastupitelstvo usnášení schopné 
v počtu 10 přítomných zastupitelů. Poté přečetl program jednání zastupitelstva, tak jak byl 
navržen v pozvánce.  
 

1. Schválení programu zasedání.  
2. Návrh a volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a zpracovatele usnesení.  
3. Shrnutí práce ZO, obce Dubenec.  
4. Projednání ustanovení výborů kulturního a sportovního  
5. Ustanovení sportovního výboru  

a. Volba předsedy sportovního výboru  
b. Volba členů sportovního výboru  

6. Ustanovení kulturního výboru  
a. Volba předsedy kulturního výboru  
b. Volba členů sportovního výboru  

7. Projednání žádosti o dotace IROP, Chodníky v obci Dubenec III.etapa  
8. Projednání žádosti o dotace SFŽP, DČOV Dubenec  
9. Projednání odměn za rok 2022  
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10. Diskuse, závěr  
 
Pan starosta se dotázal zastupitelů na návrhy změn v programu jednání. Nikdo ze 
zastupitelů neprojevil zájem o změnu programu a bylo hlasováno o usnesení. 
 
17/2022-02.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec schvaluje program zasedání dne 16.11.2022: 

1. Schválení programu zasedání.  
2. Návrh a volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a zpracovatele usnesení.  
3. Shrnutí práce ZO, obce Dubenec.  
4. Projednání ustanovení výborů kulturního a sportovního  
5. Ustanovení sportovního výboru  

a. Volba předsedy sportovního výboru  
b. Volba členů sportovního výboru  

6. Ustanovení kulturního výboru  
a. Volba předsedy kulturního výboru  
b. Volba členů sportovního výboru  

7. Projednání žádosti o dotace IROP, Chodníky v obci Dubenec III.etapa  
8. Projednání žádosti o dotace SFŽP, DČOV Dubenec  
9. Projednání odměn za rok 2022  
10. Diskuse, závěr  

10-0-0  

2. Návrh a volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a zpracovatele 
usnesení  
Zapisovatelem zápisu jednání ZO Dubenec dne 16.11.2022 byl navržen Petr Krejčí, 
ověřovateli zápisu Radomír Joneš a Bohumil Tomášek, zpracovatelem usnesení Petr 
Čtvrtečka. Pan starosta se dotázal zastupitelů, zda souhlasí s nominací a poté přečetl 
usnesení. 
 
18/2022-02.ZO   
Zastupitelstvo obce Dubenec 

a) schvaluje zapisovatelem zápisu  Petra Krejčího 
b) schvaluje ověřovateli zápisu   Radomíra Joneše a Bohumila Tomáška 
c) schvaluje přípravou návrhu usnesení  Petra Čtvrtečku 

10-0-0 

3. Informace o činnosti OÚ Dubenec a ZO Dubenec 
Pan starosta uvedl, že do projektu domovních čističek DČOV je zapojeno 85 domů. Minulý 
týden pan starosta zajistil podpisy u většiny zájemců v obci a paní Bašová obešla všechny 
bytové domy s dokumenty pro podání žádosti o dotaci. 
Pan starosta oznámil, že byl doplacen úvěr na základní školu z roku 2022. Finanční splátky 
jsou nyní poukazovány ve stejné výši jako při původní splátce úvěru na splacení zbylých 
dvou úvěrů a předpoklad je úplné splacení všech úvěrů do konce roku 2024. 
Pan starosta krátce promluvil o průběhu valné hromady honebního společenství v Dubenci. 
Připravuje se studie půdní vestavby odborných učeben do podkroví základní školy. 
Dále pan starosta krátce shrnul práci na projektech obce: 

- Rozvojová zóna Z1 – chybí mi smlouva s některými vlastníky a směnná smlouva. 
Všichni vlastníci komunikují, pan starosta předpokládá uzavření smluv v druhé 
polovině listopadu. 

- Chodníky III. etapa – Znovu připravujeme žádost o dotaci, tentokrát z programu 
bezpečnosti silniční dopravy IROP. 
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- Místní komunikace – budeme znovu podávat žádost na MMR 

- DČOV – bude podána žádost o dotaci SFŽP – 85 DČOV bude realizováno. Více jako 
dnešní bod jednání. 

- Rybník – připravujeme projektovou dokumentaci k celkové revitalizaci a opravě 
stavidla. 
 

Technické služby a údržba zeleně 
Zaměstnanci obce se nyní věnují sečení poldrů a příkopů v krajině. 
Připravujeme svoz velkoobjemového odpadu, stejně jako na jaře vybíráním od občanů 
(sobota 19/11 a sobota 26/11) 
Připravujeme štěpkování větví u kovárny 
Vodovod – čerpadlo z ATS není ještě repasováno. V současnosti je zde v provozu pouze 
jedno čerpadlo. Byla provedena celková rekonstrukce elektro a řídící jednotky a již 
nedochází k výpadkům dodávek vody. 
V ČOV u školy dokončeno testování „dočišťovací“ nádrže – byly odebrány rozbory, výsledky 
budou cca v 47 týdnu. Podle zkoušek sedimentace aktivního kalu (47%) vše funguje jak má. 
Bude tedy možno od občanů obce průběžně přijímat odpadní vodu ze septiků a jímek 
k přečištění. 
 
Sport a kultura 
Paní Derdová pozvala zastupitele a hosty na Mikulášskou zábavu pro děti, která proběhne 
v sobotu 26.11.2022 v penzionu na faře od 14:00 hod. Je zde připraveno divadlo a 
samozřejmě přijde i Mikuláš, anděl a čert. Na první adventní neděli 27.11.2022 je od 14:00 
hodin naplánován koncert Dubeneckých koledníků v kostele Sv. Josefa v Dubenci. Po 
ukončení bude program pokračovat přibližně v 16:00 hodin rozsvěcením vánočního stromku 
u obecního úřadu. Vystoupí zde děti z mateřské a základní školy. Dále paní Derdová uvedla, 
že se podařilo doplnit venkovní betlém dvěma figurami oveček. Pan starosta poté dodal, že 
společně s panem Krejčím připravují starý Dubenecký betlém v kostele. Tentokrát bude 
vystaven i s figurami, které se podařilo vrátit zpět z Královedvorské farnosti. 
Pan starosta dodal, že se v sobotu 26.11.2022 koná i výroční schůze SDH Dubenec. 

4. Projednání ustanovení výborů kulturního a sportovního  
Pan starosta uvedl, že je nutné rozhodnout o dalším směřování obce v oblasti sportu a 
kultury. Doposud byly obě oblasti sloučeny do jednoho výboru. Dále pan starosta uvedl, že 
podle jeho názoru je lepší od sebe oblasti kultury a sportu oddělit. Navrhl zřízení dvou 
výborů, sportovního a kulturního, s tím, že oba výbory budou tříčlenné.  
Pan starosta požádal zastupitele o případné reakce na přednesené údaje. Po krátké 
rozpravě o činnostech jednotlivých výborů bylo přistoupeno k hlasování. 
 
19/2022-02.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec zřizuje sportovní výbor a kulturní výbor, oba výbory budou 
tříčlenné 

10-0-0 

5. Ustanovení sportovního výboru  
Předchozím hlasováním zastupitelstvo obce ustanovilo tříčlenný sportovní výbor. Pan 
starosta navrhl, aby předsedou sportovního výboru byl Radomír Joneš, dále navrhl, aby 
zastupitel pan Stanislav Šimek byl členem sportovního výboru. 
Otevřela se rozprava o financování činnosti sportovního výboru. Pan starosta uvedl, že sport 
je v rozpočtu obce v § 3419. Zastupitelé se shodli na tom, aby se sportovní výbor podílel 
výrazněji na sestavování rozpočtu a plánování akcí. V roce 2022 byla plánována částka 73 
tis. Kč. Bude nutné sestavit plán sportovních akcí a od toho odvodit jejich finanční zajištění. 
Pan Šimek uvedl, že chce pořádat turnaj v nohejbale a ve volejbale. Dále se chce zaměřit na 
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modernizaci dětského hřiště u požární zbrojnice. Pan Joneš dále uvedl, že chtěl v minulosti 
pořádat turnaj v tenise, ale na jednom kurtu to z časových důvodů není možné zvládnout za 
jeden den. Dále pohovořil o tom, že lidé ztrácejí o sport zájem, proto má radost z toho, že se 
podařilo zorganizovat tenisový kroužek, který vede profesionální trenér. Pan Krejčí oznámil, 
že i v letošním roce bude vánoční turnaj v penzionu na faře. Pan Joneš oponoval, že 
v penzionu na faře není dobré osvětlení a doporučil pořádat turnaje v školní tělocvičně.  
Bylo přistoupeno k hlasování o usnesení. 
 
20/2022-02.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec volí předsedou sportovního výboru pana Radomíra Joneše. 

9-0-1 
21/2022-02.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec volí člena sportovního výboru pana Stanislava Šimka. 

9-0-1 

6. Ustanovení kulturního výboru  
Zastupitelstvo obce ustanovilo tříčlenný kulturní výbor. Pan starosta uvedl, že je s prací paní 
Renáty Derdové spokojen. Po dvou letech Covidu zase dochází k „restartu“. Vloni i letos se 
podařilo zorganizovat několik povedených kulturních akcí včetně zájezdů do divadla a nebo 
letního kina. Dále pan starosta pohovořil o financování činnosti kulturního výboru, který je v 
rozpočtu obce v § 3429. V minulosti se paní Derdová již podílela na sestavování rozpočtu 
obce. Dále uvedl, že například v roce 2022 byla plánována částka 640 tis. Kč, ale z toho 440 
tis. Kč byla stavba – kontejner wc u hasičárny – i to je kultura, dodal.  
Pan starosta, po dosavadních zkušenostech, navrhl na předsedkyni paní Renátu Derdovou. 
Paní Derdová poté do výboru nominovala své kolegyně paní Janu Šímovou a Radku 
Krejčovou. Bylo přistoupeno k hlasování. 
 
22/2022-02.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec volí předsedkyní kulturního výboru paní Renátu Derdovou. 

9-0-1 
23/2022-02.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec volí členy kulturního výboru paní Janu Šímovou a paní  Radku 
Krejčovou. 

10-0-0 

7. Projednání žádosti o dotace IROP, Chodníky v obci Dubenec 
III.etapa  
Pan starosta oznámil, že společnost Prodin a.s. pro obec aktualizovala smlouvu o 
zpracování dotace na stavbu III. etapy chodníků. Díky změně poskytovatele musí být akce 
přejmenována na „Bezpečnost pěších účastníků dopravy v obci Dubenec“.   
Po zkušenostech z minulého roku, kdy žádost postoupila ale nebylo dost finančních 
prostředků ze strany SFDI na její realizaci, je nyní větší pravděpodobnost získání dotace  
z IROP (integrovaný regionální operační program). Další výhodou tohoto programu je i 
možnost uplatnit náklady na stavbu autobusové zastávky u zdravotního střediska, kterou 
obci z původního projektu státní fond dopravní infrastruktury vyškrtl.  
Firma Prodin a.s. připravila standartní příkazní smlouvu s těmito úkony: 

 získávání základních technických a souvisejících informací o záměru, 

 spolupráce při nasměrování obsahové náplně záměru, resp. projektu ve vazbě na 
zaměření dotačního titulu, jeho specifické cíle a konkrétní požadavky příslušné výzvy 
IROP, 

 analýza výchozí situace a cílových skupin, zpracování analytických podpůrných 
dokumentů, 
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 zpracování Studie proveditelnosti v rozsahu stanoveném Specifickými pravidly pro 
žadatele a příjemce v IROP (dle platné verze), 

 zpracování požadovaných vlastních příloh žádosti, 

 součinnost s příkazcem při zajišťování externích příloh žádosti, 

 konzultace se správcem dotačního titulu (Centrum pro regionální rozvoj ČR – dále jen 
CRR), 

 editace formulářů elektronického prostředí žádosti (ISKP 2021+), grafické a jazykové 
úpravy žádosti, 

 vypracování definitivního znění, kompletace žádosti a příloh, elektronické odeslání, 

 vytištění a předání duplicitního pare finální verze žádosti příkazci (i v elektronické 
podobě), 

 vypořádání připomínek k žádosti až do jejího schválení, resp. neschválení. 
 

Celková cena za zpracování žádosti činí 86400,- Kč bez DPH a je uznatelným nákladem – 
bude proplacena z dotace. Pan starosta, s ohledem na dosavadní pozitivní zkušenosti 
s firmou Prodin a.s., navrhl tuto smlouvu schválit. Bylo přistoupeno k hlasování. 
 
24/2022-02.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec 

a) schvaluje příkazní smlouvu pro zpracování žádosti o dotaci z Integrovaného 
regionálního operačního programu (IROP) 2021-2027 pro akci „Bezpečnost pěších 
účastníků dopravy v obci Dubenec“ se společností Prodin a.s., IČ: 25292161, se 
sídlem Pardubice, K Vápence 2745, Pardubice 530 02, v celkové ceně 86.400,- Kč 
bez DPH, 

b) pověřuje starostu obce podpisem příkazní smlouvy se společností Prodin a.s., IČ: 
25292161, se sídlem Pardubice, K Vápence 2745, Pardubice 530 02, zastoupenou 
Ing. Leošem Jelínkem, předsedou představenstva 

10-0-0 

8. Projednání žádosti o dotace SFŽP, DČOV Dubenec  
Pan starosta oznámil, že společnost Stilt s.r.o., na základě smlouvy schválené 30.6.2021, 
připravila žádost o dotaci na stavbu 85 domovních čističek odpadních vod. Pan starosta 
požádal zastupitele o schválení žádosti a pověření k podpisu žádosti o dotaci. Do rozpravy 
se nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování. 
 
25/2022-02.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec pověřuje starostu obce podpisem žádosti o podporu z 
programu “Domovní čistírny odpadních vod”, výzva NPŽP 7/2021 - NPZP-1.3.B, název 
projektu „Odkanalizování obce Dubenec systémem MDČOV“ podanou Státnímu fondu 
životního prostředí, IČ: 00020729, se sídlem Kaplanova 1931/1, 148 00, Praha 11. 

10-0-0 

9. Projednání odměn za rok 2022 
Místostarosta pan Petr Krejčí navrhl odměnu starostovi obce. Svůj návrh zdůvodnil prací 
pana starosty nad rámec povinností, např.. 

- Zastupování obce a řešení problémů regionu se zástupci centra investic a rozvoje 
KHK. 

- Zastupování obce a členství v programovém výboru MAS Hradecký venkov. 
- Zajištění provozu ČOV – ZŠ a MŠ 
- Návrhy a řešení pro dotaci DČOV 
- Řešení chodu obce mimo pracovní dobu (vodovod, ČOV, hřbitov,…) 
- Jako oddávající oddal více jak 30 párů novomanželů (včetně sobot, nebo 
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odpoledních a večerních hodin) 
 

Pan starosta si po úvodu pana místostarosty vzal slovo a poděkoval zastupitelům za jejich 
podporu a za snahu najít vždy řešení, namísto hádek a naschválů. Dále uvedl, že si je dobře 
vědom, jak náročná je práce zastupitele. Členové zastupitelstva jsou někdy konfrontováni s 
negativními i pozitivními reakcemi našich spoluobčanů. Někdy až nesmyslnými návrhy, nebo 
provokacemi a jízlivými poznámkami. Pan starosta poděkoval zastupitelům, za to, že tyto 
situace zvládají, ví o tom, že to není vždy jednoduché. 
Dále uvedl, že když rok 2022 nebyl z hlediska realizace projektů příliš hektický. Podařilo se 
nám všem projednat a připravit k realizaci projekty: 

• Domovní čističky odpadních vod 

• Místní komunikace, stavební povolení – Kalnovec a Horní Dubenec 
• Chodníky III. etapa 
• Revitalizace hřbitova 

• Rozvojová zóna, - Vodovod, - Kanalizace, - Čistička odpadních vod, - STL plynovod 
 
Bez práce členů zastupitelstva obce a jejich rozhodnutí prostřednictvím hlasování by nic z 
toho nebylo. Docházka na jednání byla v pořádku a nenaskytl se jediný případ, kdy by 
zastupitel nebyl omluven. Moc Vám za práci v roce 2022 děkuji. Bylo přistoupeno 
k hlasování. 
 
 
26/2022-02.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec schvaluje vyplacení odměny starostovi obce panu Jaroslavu 
Huňatovi ve výši jednoho tabulkového platu dle nařízení vlády splatným v prosinci 2022. 

9-0-1  

12. Diskuse, závěr 
⁻ Pan starosta oznámil, že pan Stanislav Šimek otevřel diskusi na facebookové skupině 

Dubenec ohledně parkování před základní školou. Dále uvedl, že o tomto problému 
již mluvil s panem Pavlem Vejrem, který se dotazoval na dopravní zrcadlo, tak aby 
bylo možné vyjíždět ze sjezdu k čp.104 a čp.123 na hlavní silnici. Dále pan starosta 
oznámil, že tento úsek konzultoval s odborem dopravy při městském úřadu ve Dvoře 
Králové n.L. Společně připravili řešení dopravní situace za pomocí značek IP13e a 
vodorovného značení pro 3 parkovací místa. Jedná se o značku K+R (Kiss and ride 
„polibek a jeď“) která umožňuje parkování pouze za účelem vystoupení a nastoupení 
osob. Dopravní zrcadlo bude instalováno na autobusovou zastávku. Nyní musí ještě 
dopravní úpravu schválit dopravní inženýr dopravního inspektorátu v Trutnově. 

o V diskusi se dále řešily problémy rodičovských sdružení, či různých kulturních 
představení ve škole. Kdy stojí auta rodičů po celé délce komunikace.  

⁻ Zastupitel pan Joneš krátce shrnul tenisovou sezonu na dubeneckém kurtu.  
o Jak již uvedl na začátku jednání ZO, klesá zájem o tento sport a i když je 

dubenecký kurt v super kvalitě, kterou kladně hodnotí i hráči z různých 
tenisových klubů, nedaří se naplnit všechny termíny. V roce 2022 bylo 
vybráno pouze 5000,- Kč. Pan Joneš dále uvedl, že kurt je zazimován, voda 
vypuštěna a ochranné sítě byly sundány.  

o Pan starosta mu sdělil, že v mikroregionu Hustířanka mají zájem o 
zorganizování ligy DSO Hustířanka ve stolním tenisu. Tak, aby se mezi sebou 
hráči z jednotlivých obcí navštěvovali v rámci svých zimních tréningů, a 
odehrál se tak tabulkový turnaj každého s každým. Jestli by podobný 
sportovní počin nebyl možný i ve velkém tenisu? Pan Joneš mu odpověděl, že 
pouze jeden kurt, kterým obec disponuje na takovou soutěž nestačí. Dále 
uvedl, že turnaje, které se pořádají v Penzionu na faře, jsou ve velmi špatných 
podmínkách a pokud by mělo jít o turnaj na vyšší úrovni, měl by se přesunout 
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do tělocvičny základní školy.  
o Dále pan Joneš, jako námět navrhl nad kurt pro nohejbal namontovat úsporné 

osvětlení, protože hráči nohejbalu se schází i v zimních měsících. 
⁻ Host pan Deger upozornil zastupitele na nové úsekové radary v Hradci Králové. 

 
Pan starosta poděkoval zastupitelům a hostům za účast a jednání a v 19:58 hod. ukončil. 
 
Přijatá usnesení ZO Dubenec ze dne 16.11.2022  - viz. příloha č.1 - 2. USNESENÍ ZO 
Dubenec konaného dne 16.11.2022.  
Příloha č.2 – Prezenční listina  
Příloha č.3 – Smlouva příkazní Prodin a.s. 
Příloha č.4 – Návrh na odměnu 
 
Datum vyhotovení zápisu: 16.11.2022  
Datum vyhotovení čistopisu zápisu: 24.11.2022  
 
 
 
Starosta obce:   Jaroslav Huňat, v.r.  
  .......................................  
  Jaroslav Huňat  
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
  Radomír Joneš, v.r.   Bohumil Tomášek, v.r.  
  ..........................................   .......................................  
 Radomír Joneš   Bohumil Tomášek 


